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Gdańsk, 28 kwietnia 2025 r. 

Pani 
Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

INTERPELACJA 333/25

Szanowna Pani Prezydent, 

Na podstawie art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U.2018.994 z poź́n. zm.) składam interpelację ws. 

zintensyfikowania działań – w tym poprzez zakup odpowiedniego sprzętu – w 

celu kontroli legalności i bezpieczeństwa rowerów elektrycznych oraz hulajnóg 

na obszarze Miasta Gdańska 

W ostatnich latach obserwujemy dynamiczny wzrost popularności rowerów 

elektrycznych oraz hulajnóg w przestrzeni publicznej. Jednocześnie pojawiają się 

uzasadnione obawy dotyczące bezpieczeństwa użytkowników dróg oraz 

zgodności niektórych pojazdów z obowiązującymi przepisami prawa, w 

szczególności w zakresie maksymalnej prędkości wspomagania oraz 

konstrukcyjnych parametrów technicznych. 

W świetle powyższego zasadnym wydaje się zintensyfikowanie działań w celu 

kontroli legalności i bezpieczeństwa rowerów elektrycznych oraz hulajnóg na 

obszarze Miasta Gdańska. 

Wpłynęło 28.04.2025 r.
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W tym celu szczególnie zasadne wydaje się przeszkolenie Strażników Miejskich 

i wyposażenie ich w odpowiedni sprzęt, który zapewniałby sprawną kontrolę: 

maksymalnej prędkości wspomagania, mocy silnika oraz sposobu jego 

uruchamiania.  

Brak odpowiednich narzędzi kontrolnych może utrudniać skuteczne 

egzekwowanie przepisów i wpływać na bezpieczeństwo wszystkich uczestników 

ruchu drogowego. W sprzęt taki w powodzeniem wyposażane są służby w innych 

Europejskich krajach. 

Proszę o wyjaśnienie powyższego zagadnienia oraz w razie potrzeby o pilne 

podjęcie wszelkich niezbędnych działań. 

Zgodnie z przepisem art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni.   

 

Z poważaniem, 

        Mateusz Skarbek  

 


